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Protokół z 

XXV sesja Rady Miejskiej w Gubinie VIII kadencji dnia 18 grudnia 2020r. w formie 

zdalnej za pomocą aplikacji zoom 

 I Otwarcie sesji.  

Przewodniczący Rady Miejskiej dokonał otwarcia XXV sesji Rady Miejskiej w Gubinie. 

Przywitał na dzisiejszych obradach pana burmistrza panią skarbnik, radnych oraz wszystkich, 

którzy śledzą obrady sesji online.  

Następnie poinformował radnych, że głosowanie projektów uchwał na dzisiejszej sesji będzie 

przeprowadzane imiennie. Radni zostaną wyczytany imiennie kolejno z listy i poproszony o 

wypowiedzenie się, czy głosował: „za”, „przeciw” czy „wstrzymał się od głosu”  

Obecnych 15 radnych na stan 15. Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

Przewodniczący złożył wniosek formalny o wycofanie z porządku obrad dzisiejszej sesji 

projektu uchwały nr 177 w sprawie wyboru metody oraz ustalania metody i stawki za 

gospodarowanie odpadami nieruchomości zamieszkałych. 

 

T.Zajkowska  

z czego wynika wycofanie tej uchwały ? 

Zastępca Skarbnika Edyta Ponikiewska  

Czy powrócimy do tematu jeszcze na grudniowej sesji w dniu 30 grudnia? 

Przewodniczący 

Bardziej prawdopodobny jest styczeń lub początek lutego 

Zastępca Skarbnika Edyta Ponikiewska  

Zastępca poinformowała, jakie mogą być skutki nie podjęcia tej uchwały. Poinformowała 

także , że budżet może się nie zamknąć. Nie rozumie dlaczego nie są podejmowane żadne 

rozmowy, nawet co do symbolicznej podwyżki. Obawia się także , że w tej sytuacji może nie 

udać się uchwalić budżetu na rok 2021.  

Z.Patek 

Totalnie wywracamy projekt budżetu do góry nogami. Czy odwlekanie tej podwyżki nie 

spowoduje podniesienie deficytu jeszcze bardziej. Z każdym miesiącem będziemy mieli 

większy bagaż do udźwignięcia. Czy odwlekanie podjęcia tej uchwały o miesiąc lub dwa lub 

trzy nie spowoduje, że będziemy mieli i podwyżkę i ogromny deficyt. 

H.Wojnicz 

Czy na dzisiejszej sesji będzie zaproponowana inna kwota, która będzie przekazana 

mieszkańcom lub czy będą inne propozycje, Czy wycofujemy uchwałę i nie podejmujemy 

tematu   

Przewodniczący 

Jest wniosek o wycofanie projektu uchwały i rozpoczęcie intensywnych prac na temat 

nowego sposobu zagospodarowania odpadów.  

H.Wojnicz 

Sprawa jest na tyle poważna abyśmy wielokrotnie nie podwyższali tej kwoty. Aby to było 

oparte na realnych kwotach, które mamy podać mieszkańcom. Zapewne każdy radny liczy się 

z tym, że obciążenie budżetu każdej rodziny będzie ogromne. W związku z tym trzeba bardzo 

przeanalizować i wypracować takie kwoty, które będą realne w budżecie jaki i budżet 

rodzinny. Do przeprowadzenia jest także temat związany z niepłaceniem za śmieci –

uszczelnienie systemu jest bardzo istotne. Czy radnym na dzisiejszej sesji będzie coś 

proponowane w związku ze śmieciami?  

Burmistrz 

Uszczelnienie systemu to nie jest prosta sprawa. Najbardziej uszczelniającym systemem 

byłby system uzależnienie opłat śmieciowych od wody. Są osoby, które np. pracują w 
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Gubinie a nie są zameldowane,  potem w systemie brakuje tych osób. Mamy ograniczone 

możliwości aby zweryfikować  te osoby. Nie ma dobrego systemu. Nie może też być tak, że 

płacimy za te osoby, które nie płacą. Stawki rosną, opłata marszałkowska rośnie. Trzeba 

zrobić kolejny przetarg, a obecny prawdopodobnie zostanie anulowany. Trzeba znaleźć zloty 

środek, który jednocześnie zabezpieczy budżet, ale też nie spowoduje, że w Gubinie będzie 

drożej niż w innych miastach.  

T.Zajkowska 

Wynika, że nie unikniemy podwyżki i proponuje aby dzisiaj nie wycofywać projektu uchwały 

z porządku obrad dzisiejszej sesji. Jeśli jej wycofanie pociągnie konsekwencje tego typu, że 

nie będzie można podjąć uchwały budżetowej, to chyba nie ma wyjścia i musimy dzisiaj 

podjąć uchwałę w nadziei, że nowy przetarg wyłoni takiego odbiorcę śmieci, który nie będzie 

chciał zarabiać dodatkowych pieniędzy kosztem mieszkańców.  

Z.Bołoczko 

Popiera wniosek przewodniczącego o wycofanie projektu uchwały z dzisiejszej sesji.  

Przychyla się aby głosować nad propozycją na ostatniej sesji grudniowej, aby nie „wyrzucić” 

uchwały budżetowej. Przez ten krótki okres zastanowić się nad kwotą, która nie może być 

kwotą „ z kapelusza”np. 30,32,33 zł – w przybliżeniu wybrać kwotę, która jak najmniej 

powinna wprowadzić stratę w budżecie. Trzeba przychylić się do dyskusji w styczniu aby 

wszyscy dyskutowali nad tym aby uszczelnić system. Kwota musi być na dłużej. 

R.Woszak 

Na komisjach była przedstawiana kwota 30 zł od osoby. Obawia się, że jeśli kwota będzie 

wyższa, to mieszkańcy będą bardzo obciążeni. Trzeba się zastanowić nad tym aby Urząd 

Miejski nie był stratny ani też mieszańcy nie ponieśli większych kosztów.  

Naczelnik Wydziału KI Krzysztof Olifiroiwcz – Kalinowicz 

Do 30 grudnia niemożliwe jest uzyskanie nowych ofert ani rozwiązań. Na to potrzebne są 

przetargi. Można jedynie na jeden miesiąc podpisać umowę z wolnej ręki.  

H.Wojnicz 

W projekcie uchwały jest przesłanka, że mieszkaniec płacił by 30 zł od osoby a jeśli nie 

wypełniałby obowiązku zbierania odpadów komunalnych w sposób selektywny – płaci 

dwukrotnie 60 zł.  

Z.Patek 

Do przetargu stanęło jedno przedsiębiorstwo. Czy po zmianach radni liczą na to , że pojawią 

się inni oferenci? 

Przewodniczący 

Jest propozycja aby zrobić dłuższy okres 4 lat na wywóz nieczystości i jest większe 

prawdopodobieństwo, że ktoś będzie chciał na ten dłuższy okres zainwestować.   

M.Rogiński 

Jest zdania, że na dzisiejszej sesji nic się nie wypracuje. Wniosek złożony przez 

przewodniczącego należy przegłosować 

T.Opara 

Popiera wniosek radnej Teresy Zajkowskiej. Przyjmujmy projekt w takiej w formie w jakiej 

jest i szukajmy dalej rozwiązań co należy zmienić bo do końca roku nie zamknie się budżet.  

M.Rogiński 

Termin uchwalania budżetu nie jest do 31 grudnia a zgodnie z ustawą do 31 stycznia.  

T.Opara 

Nie wyrobimy się do 31 stycznia i nie da się przygotować projektu uchwały. 

K.Zdobylak 

Jest za wniosek przewodniczącego o wycofanie projektu uchwały z obrad dzisiejszej sesji. Do 

tematu powrócimy w grudniu lub w styczniu.  

Zastępca Skarbnika Edyta Ponikiewska 
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W związku z sytuacją covidową termin został przedłużony nawet do końca marca. Jednak nie 

chodzi tu o terminy, a o stan finansów naszego miasta. Podwyżka jest nawet z tego tytułu, że 

nawet na Marszowie znacznie rosną koszty. Od tego nie uciekniemy.  

Przewodniczący 

Po uchwaleniu projektu uchwały z kwotą 30 zł w dniu dzisiejszym, urzędników czeka ogrom 

pracy, to jest wydanie kilka tysięcy decyzji, kilka tysięcy zmian dotyczących zawiadomień 

mieszkańców o zmianie ceny.  

Zastępca Skarbnika Edyta Ponikiewska 

Dzisiejsza kwota 24 zł to jest przepaść. Nie wiadomo kiedy będą uchwały i kiedy to wszystko 

wejdzie w życie. Nie jesteśmy w stanie zakreślić żadnego terminu.  

Przewodniczący 

Przepaścią jest to, co argumentuje zakład z Marszowa.  

J.Skóra 

Jeśli wiadomo, że połowa mieszkańców wyjechała z Gubina. Jest zdania, że pomysł pana 

Burmistrza jest dobry, ale trzeba to przeanalizować. Pani zastępca skarbnika ma rację i jakąś 

uchwałę trzeba przyjąć.  

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o wycofanie z porządku obrad projekt 

uchwały nr 177 

W wyniku przeprowadzonego głosowania projekt uchwały został wycofany/8 osób za, 2 

osoby przeciw, 4 osoby wstrzymały się od głosu/ Nie głosował radny J.Galewski 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do protokołu.  

 

II. Informacja burmistrza na temat działań podjętych od ostatniej sesji. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

III. Informacja Przewodniczących Komisji Rady Miejskiej na temat działalności komisji 

w okresie miedzy sesjami.  

 

Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej – Tomasz Romanowski – komisja spotkała się 

dwukrotnie, opiniowano projekt uchwały budżetowej, zapoznano się z wnioskami do budżetu 

oraz zaopiniowano projekty uchwał na dzisiejszą sesję    

Komisja Bezpieczeństwa, Spraw Socjalnych i Ochrony Środowiska Teresa Opara komisja 

spotkała się dwa razy, na spotkaniach opiniowano projekty uchwał na dzisiejszą sesję  

Komisja Kultury, Oświaty, Młodzieży, Sportu i Turystyki – Robert Woszak- komisja spotkała 

się raz celem omówienia projektów na dzisiejszą sesję  

Komisja Rewizyjna Danuta Grygorowicz komisja  nie spotykała się między sesjami 

Komisja Skarg Wniosków i Petycji Ziemowit Patek - komisja nie spotykała się między 

sesjami 

IV. Podjęcie uchwał w sprawie:  

 

1. zmieniająca uchwałę nr XIV.107.2019 z dnia 20 grudnia 2019r. w sprawie zasad 

wynajmowania lokali wchodzących w skład zasobu mieszkaniowego gminy 

Gubin o statusie miejskim- 171  

Projekt uchwały nr 171 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt 

został omówiony na komisjach. 

Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  
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Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 171.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/15 osób za, 0 osób 

przeciw, 2 osoby wstrzymały się od głosu/ i otrzymała nr XXV.166.2020 

 Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 

  

2. wystąpienia Gminy Gubin o statusie miejskim ze Stowarzyszenia „Aglomeracja 

Zielonogórska” 184 

Projekt uchwały nr 184 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt 

został omówiony na komisjach. 

Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

 

H.Wojnicz 

Z informacji prasowych wynika, że Aglomeracja Zielonogórska ma się dobrze i obfituje w 

działania. Pyta dlaczego nie było przedstawiciela naszej gminy w 15 osobowym zarządzie. 

Mniejsze gminy takie jak Czerwieńsk czy Kargowa miała swoich przedstawicieli. Dzisiaj 

występujemy ze stowarzyszenia do którego należeliśmy 9 lat. Płaciliśmy kwotę po 8 tys. 

rocznie  

Burmistrz 

Na początku stawki nie były takie. One rosły w miarę czasu. Na początku miasto trochę 

skorzystało z tego, że było członkiem aglomeracji. Trzeba sprawdzić jakie projekty dzięki 

temu zostały zrealizowane.  Spowolnienie aglomeracji w ostatnich latach powoduje to , że nie 

jest to opłacalne.  

T.Zajkowska 

Podczas komisji radni dowiedzieli się, że jedyny efekt Gubina w tej organizacji był taki, że 

dwukrotnie skromna informacja pojawiła się w folderach. Nie ma co się zastanawiać nad 

członkostwem jeśli miasto ma wykładać pieniądze, a nie przedkłada się to jakieś wymierne 

efekty.   

Przewodniczący 

Najbardziej znaczącym dokumentem, który przyjęliśmy, to był plan gospodarki 

niskoemisyjnej.  

H.Wojnicz 

Jak to się stało , że jako duża gmina miasto nie było w 15 osobowym zarządzie. 

Burmistrz  

Nie zawsze trzeba być w zarządzie. To nie ma większego znaczenia. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 184.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/15 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XXV. 167.2020 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały.  

 

3. zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej w Gubinie nr XIV.112.2019 z dnia 20 

grudnia 2020r. w sprawie uchwały budżetowej gminy Gubin o statusie miejskim 

na 2020 rok - 189 

Projekt uchwały nr 189 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt 

został omówiony na komisjach. 

Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

 

K.Zdobylak 

Czy wycofanie projektu uchwały nr 177 w dniu dzisiejszym skutkuje na obecna uchwalę 

budżetową, czy trzeba wprowadzić autoporawkę.  
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Przewodniczący 

Na tą uchwałę nie ponieważ tamto skutkowało na uchwałę przyszłą budżetu w roku 2021.  

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 189.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/15 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XXV.168.2020 

 Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały.  

 

4. zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej nr XIV.113.2019 w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej prognozy Finansowej gminy Gubin o statusie miejskim na lata 

2020- 2032 – 190 

 Projekt uchwały nr 190 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt 

został omówiony na komisjach.   

 

Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 190. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/15 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XXV.169.2020 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały.  

 

5. Miejskiego Programu Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii -186 

Projekt uchwały nr 186 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt 

został omówiony na komisjach.  

 

Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 186. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/15 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XXV.170.2020 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały.  

 

6. określenia średniej ceny jednostek paliwa w gminie Gubin o statusie miejskim 

na rok szkolny 2020/2021 - 188  

Projekt uchwały nr 188 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt 

został omówiony na komisjach.  

 

Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 188. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/15 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XXV.171.2020 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały 

 

7. programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2021-187 
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Projekt uchwały nr 187 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt 

został omówiony na komisjach.  

 

Komisja Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i Ochrony Środowiska 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie  

Komisja Kultury, Oświaty, Młodzieży, Sportu i Turystyki oraz Komisja Finansów i 

Gospodarki Komunalnej zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, z tym że: 

Komisja Kultury, Oświaty, Młodzieży, Sportu i Turystyki złożyła wniosek aby rozdział 8 § 9 

otrzymał następujące brzmienie „na realizację zadań określonych w programie na 2021 rok 

przeznaczyć nie więcej niż 434 021 zł oraz nie więcej niż 30 000 zł na realizację małych 

grantów”.  

T.Romanowski 

Kwota 30 000 zł nie jest ujęta w budżecie, więc wniosek nie powinien być głosowany.  

Naczelnik Wydziału SO Regina Midzio-Kaczmarek 

Małe granty są finansowane z rezerwy pana Burmistrza i w kompetencji Burmistrza jest 

rozdysponowanie i nie ma założonej kwoty bonie wiemy jakie to będą zadania. W tej uchwale 

powinny znaleźć się tylko pieniądze, które są w tej chwili w projekcie budżetu na rok 2021 

zapisane. Zbieżne były wnioski Komisji Kultury, Oświaty, Młodzieży, Sportu i Turystki oraz 

Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej w zakresie zmiany sformułowania  w zapisie tej 

uchwały. Przeznaczamy na realizację programu  nie „nie mniej” tylko „nie więcej” i w tym 

zakresie obie komisje podzieliły zdanie. 

 

Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej złożyła wniosek aby na realizację zadań  

określonych w programie na 2021 rok planuje się przeznaczyć kwotę nie większą niż 434 021 

zł 

H.Wojnicz 

Komisja Kultury, Oświaty, Młodzieży, Sportu i Turystyki była pierwszą komisją. Członkowie 

komisji zostali poinformowani przez panią naczelnik Reginę Midzio -Kaczmarek, że sprawa 

grantów zostanie wyjaśniona.  Jest za przegłosowaniem wniosku.  

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek Komisji Kultury, Oświaty, Młodzieży, 

Sportu i Turystyki aby rozdział 8 § 9 otrzymał następujące brzmienie „na realizację zadań 

określonych w programie na 2021 rok przeznaczyć nie więcej niż 434 021 zł oraz nie więcej 

niż 30 000 zł na realizację małych grantów”.   

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania wniosek został odrzucony/0 osób za,                 

15 osób przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/  

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek Komisji Finansów i Gospodarki 

Komunalnej aby na realizację zadań  określonych w programie na 2021 rok planuje się 

przeznaczyć kwotę nie większą niż 434 021 zł 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania wniosek został przyjęty/15 osób za,                 0 

osób przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/  

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
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Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej złożyła wniosek aby w rozdziale 9 § 10 dodać 

ustęp 4 w następującym brzmieniu „ bieżąca kontrolę sposobu realizacji programu dokonuje 

inspektor ds. kontroli wewnętrznej Urzędu Miejskiego w Gubinie”. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek Komisji Finansów i Gospodarki 

Komunalnej  

W wyniku przeprowadzonego głosowania wniosek został przyjęty/15 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/  

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 187 wraz z przegłosowanymi 

zmianami. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/15 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XXV.172.2020 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały 

 

8. Zmieniająca uchwałę w sprawie powołania komisji doraźnej ds.Euromiasta 

Gubin-Guben 175 

Projekt uchwały nr 175 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt 

został omówiony na komisjach.  

Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

 

Przewodniczący zaproponował zgłaszanie kandydatów  

K.Zdobylak 

W 2018r. we wrześniu został wspólnie przyjęty regulamin komisji euromiasta z którego 

wynika, że wybór przewodniczącego i wiceprzewodniczącego wybiera komisja zwykłą 

większością głosów.  

Proponuje aby w § 3 skreślić  ust. 2 o wyborze zastępcy przewodniczącego. To będzie 

procedowane na posiedzeniu komisji euromiasta.  

T.Zajkowska 

Pyta czy dzisiaj wybieramy tylko członka komisji.  

Z.Bołoczko 

Proponuje aby ktoś się zgłosił do pracy w tej komisji. 

J.Skóra 

Dobrze by było aby w tej komisji był ktoś, kto się zna na sprawach medycznych. Może radna 

Krystyna Paczka. 

K.Zdobylak 

Komisja została powołana w roku 2015. W skład komisji wchodzi 10 radnych z Gubina i z 

Guben oraz burmistrzowie. Komisja spotyka się cztery razy w roku. Na posiedzeniu komisji 

omawiane są kwestie wspólnych projektów, transgraniczności oraz problemy w dwumieście, 

wszystkie przyszłe inicjatywy. Są organizowane także wyjazdy i spotkania studyjne.  

H.Wojnicz 

Pyta czy na zastępcę przewodniczącego komisji spośród 10 radnych, którzy należą  do 

komisji, czy też z 15 radnych 

K.Zdobylak 

Według regulaminu komisji polski zastępca przewodniczącego komisji będzie wybierany 

spośród członków komisji, czyli 10 radnych, którzy będą uczestniczyli w posiedzeniu 

komisji. 
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M.Rogiński 

Pyta czy komisja euromiasta jest komisją stałą? 

K.Zdobylak 

To nie jest komisja stała. Komisja działa na zasadzie grupy roboczej. U nas jest to komisja 

doraźna a w Guben jest komisja robocza.  

Krystyna Paczka 

Nie wyraża zgody na członkostwo w komisji 

K.Zdobylak 

Poinformował, że zgodnie z regulaminem komisji, komisja nie musi mieć 10 radnych. 

Następnie zapytał przewodniczącego Wojciecha Senderę , czy wyraża zgodę na członkostwo 

w komisji 

W. Sendera 

Wyraża zgodę na członkostwo w komisji euromiasta. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek radnego Krzysztofa Zdobylaka aby w 

projekcie uchwały nr 175 § 3 skreślić  ust. 2 o wyborze zastępcy przewodniczącego.  

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania wniosek został przyjęty/15 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/  

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 175 wraz  z przegłosowaną 

zmianą. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/15 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XXV.173.2020 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały  

K.Zdobylak 

Pogratulował wyboru i powitał w gronie komisji. 

 

9. nadanie tytułu „zasłużony dla miasta Gubina”167 

 

Projekt uchwały nr 167 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji.  

 

Wszystkie komisje zapoznały się z projektem uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 167  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/15 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XXV.174.2020 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały 

 

10. nadanie tytuły „Zasłużony dla miasta Gubina”168  

 

Projekt uchwały nr 168 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji.  

 

Wszystkie komisje zapoznały się z projektem uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 168  
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W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/14 osób za,            1 

osoba przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XXV.175.2020 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały 

 

M.Rogiński 

Zapytał przewodniczącego dlaczego zagłosował przeciw 

Przewodniczący 

To jest moja indywidulana decyzja 

J.Skóra 

Pyta w jaki sposób zostaną wręczone tytułu „Zasłużony dla miasta Gubina” 

Przewodniczący 

Nadanie tytułu wymaga szczególnego charakteru. Jeśli nastąpi najbliższy możliwy termin, to 

wtedy nastąpi wręczenie.  

 

11.  zmieniająca uchwałę w sprawie wysokości diet radnych rady Miejskiej 185 

Projekt uchwały nr 185 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji.  

 

Komisja Kultury, Oświaty, Młodzieży, Sportu i Turystyki zapoznała się z projektem uchwały. 

Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej oraz Komisja Bezpieczeństwa, Spraw 

Socjalnych i Ochrony Środowiska zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 185. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/15 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XXV.176.2020 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały 

 

V. Przyjęcie protokołu z XXIII i z XIV sesji Rady Miejskiej w Gubinie. 

Protokoły były wyłożone do wglądu. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie protokołu z XXIII sesji Rady Miejskiej w Gubinie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania protokół został przyjęty/15 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/  

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do protokołu.  

 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie protokołu z XXIV sesji Rady Miejskiej w Gubinie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania protokół został przyjęty/15 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/  

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do protokołu. 

 

VI. Sprawozdanie przewodniczącej Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli 

Stowarzyszenia BiegamBoLubię Gubin  

Przewodnicząca Komisji rewizyjnej Danuta Grygorowicz przedstawiła radnym  sprawozdanie 

z przeprowadzonej kontroli Stowarzyszenia BiegamBoLubię Gubin. 

 

R.Woszak 

Pyta czy wydatek 7 000 zł to na wyjazdy szkolne czy na udział w sporcie szkolnym. 

D.Grygorowicz 

Dokładnie kwota 7 383zł na udział  w szkolnych zawodach o zasięgu ogólnopolskim.  

R.Woszak 

Czy jest wyszczególnienie ile osób brało udział? 
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D.Grygorowicz 

Nie ma takiego wyszczególnienia i zaleceniem Komisji Rewizyjnej jest aby dołączać listę 

benificjentów i uczestników zadania.  

T.Zajkowska 

Nie rozumie sformułowania wkład osobowy 

D.Grygorowicz 

Jest to wkład osobowy i rzeczowy na , który składa się praca trenerów, działaczy i 

wolontariuszy. Jest to przeliczona darmowa godzina jako wkład wolontariuszy. Przeliczany 

jest czas pracy na pieniądze.  

T.Zajkowska 

Rozumie, że to nie są realne pieniądze tylko jakby wydane na szkolenia ze względu na 

wolontariat trenerów.  

R.Woszak 

W założeniu klubu była mowa o szkoleniu dzieci. W sprawozdaniu jest mowa o pojazdach na 

zawody . Czy jest jakaś wzmianka o pracy z dziećmi. Chodzi o pracę z małymi dziećmi. 

D.Grygorowicz 

Nie o tym wzmianki w dokumentach, ale jest to ujęte we wnioskach komisji. 

 

VII.Sprawy różne 

Przewodniczący poinformował radnych, że kolejna sesja prawdopodobnie odbędzie się dnia 

30 grudnia 2020r. w trybie zdalnym oraz złożył życzenia z okazji zbliżających się Świąt 

Bożego Narodzenia, życząc zdrowia, spokoju i pozytywnej energii.   

T.Zajkowska 

1.Apeluje aby w szczególnych dla miasta momentach pamiętać o osobach zasłużonych dla 

miasta Gubina oraz o honorowych obywatelach miasta i zapraszać te osoby na uroczystości.  

2.Na ile mieszkańcy Gubina mogą liczyć na to, że będą mogli skorzystać ze szczepień. Czy 

miasto w jakiś sposób przygotowało się do tej akcji. 

3.Zadania inwestycyjne  

Burmistrz  

Nie jest w stanie nic powiedzieć na temat szczepień.  

Przewodniczący 

Spotkanie w sprawie inwestycji odbędzie się w styczniu. 

J.Skóra 

Wnioskuje o udostępnienie komputera dla radnej H.Wojnicz oraz dziękuje, że park przy ul. 

Obr.Pokoju zostanie wreszcie zrobiony. Wyjazd z Gubina w kierunku Lubska - w rowach 

melioracyjnych są bobry.  

Przewodniczący 

Nie będzie żadnego problemu jeśli radna zwróci się do Urzędu Miejskiego o wypożyczenie 

sprzętu komputerowego oraz poinformował radnego, że bobry są pod ścisłą ochroną. 

H.Wojnicz 

1.Radna zwraca się z prośbą do przewodniczego aby do lokalnych publikatorów zostały 

podane wysokości diet radnych i stanowiska w radzie za które radni dostają dodatkowe 

gratyfikacje. Wskazane by było aby ta informacja pojawiła się w styczniu 2021 r. w 

Wiadomościach Gubińskich oraz w gazecie Tygodniowej.  

2. Rozpoczął się sezon grzewczy i pojawiły się dymy w centrum miasta. W dalszym ciągu 

kopci Dom Towarowy i kamienice i inne zabudowy przy ul. Obr. Pokoju . Prosi aby taki stan 

rzeczy nie powtarzał się.  

3. Rondo przy wyspie – kierowcy są wzburzeni nasadzeniem w sercu ronda czterech drzew, 

jest ono zbyt małe. Zwraca się z prośbą o konsultację w tej sprawie, czy jest to zgodne z 

bezpieczeństwem. 
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4. Dziękuje za inwestycję – parking przy ul. Konopnickiej, która została zakończona. 

Z.Bołoczko 

Ma uwagi co do pracy nad budżetem. Żaden wniosek radnych ani mieszkańców nie znalazł 

się w budżecie. Pyta jaki wpływ radni mają na budżet. Uważa, że praca radnych polegała 

tylko na zaznajomieniu się z treścią przedstawioną przez panią skarbnik. 

Przewodniczący 

Projekt budżetu będzie jeszcze procedowany.  

R.Woszak 

Oddział rehabilitacyjny w naszym mieście.  

Burmistrz 

Jeśli taki oddział powstanie, to będą mogli z niego korzystać mieszkańcy z całego 

województwa 

Przewodniczący 

Jesteśmy ostatnim miastem jeśli chodzi o punkty. Do kogo należy się zwrócić? Może być tak, 

że niedługo Gubin zostanie w ogóle bez rehabilitacji. 

T.Opara 

Jest coś takiego jak rehabilitacja domowa i jest prowadzona przez Euromed w Tychach. 

Wystarczy skierowanie od lekarza – czas oczekiwania na rehabilitację 1 miesiąc. Jest to w 

ramach funduszu, bezpłatnie.  

Z.Patek 

Proponuje, żeby zamiast uroczystej sesji 11 listopada na której są wręczane tytuły  

„Zasłużony dla miasta Gubina” takie tytuły były wręczane na spotkaniu noworocznym.  

K.Zdobylak 

W tym roku w związku z pandemią spotkanie noworoczne nie odbędzie się.  

T.Zajkowska 

Jest zdania , że radni nie mają realnego wpływu na budżet. Czy przychodnia Atol jest 

przygotowana na szczepienia 

K.Paczka 

Przychodnia Atol oraz Specjalistyczna Przychodnia Wojskowa złożyła ofertę na punkty 

szczepień.  

D.Grygorowicz 

Borykamy się z powikłaniami po przebytej chorobie covidowej. Jest także mnóstwo osób, 

które dodatkowo wymagają rehabilitacji. Rehabilitacja to ważny temat o którym nie można 

zapominać.  Trzeba rozmawiać i działać w tej sprawie. 

 

Przewodniczący 

Zwraca się do pana burmistrza o pomoc, albowiem mieszkańcy Gubina mają bardzo duży 

problem jeśli chodzi o rehabilitację.  

 

Przewodniczący stwierdził, że porządek sesji jest wyczerpany i zamknął XXV sesję Rady 

Miejskiej w Gubinie  

 

 

                                                                                           Przewodniczący Rady Miejskiej  

 

                                                                                                     Wojciech Sendera  

 

 

  

 
 Protokołowała A.Dobras 


